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Folkeaksjonen Bevar Høyskoleparken har samla et utdrag av ytringer kommentert på facebooksida vår, og leverer 
dem med dette som høringsinnspill for bevaring av Høyskoleparken. Se to ulike vedlegg. 
 
For Folkeaksjonen Bevar Høyskoleparken 
Elisabeth Østgaard 



Innlegg og kommentarer fra siden «Bevar Høyskoleparken» 23.10.17‐08.12.17 

‐ Høyskoleparken er unik i byen. Utvikle gjerne universitet, men ikke ødelegg byen. 

‐ Organiserte samfunn bygger ikke i parker. Trondheim vokser, men sliter med å bygge nødvendige 
nye parker. Da må en i hvert fall ikke bygge ned tradisjonelle eksisterende parker. De er hellige. Sånn 
er det faktisk bare. 

‐ En av byens absolutt vakreste grønne lunger fortjener bedre! Den akademiske, og den politiske, 
arrogansen er nesten uutholdelig. Bevar hele parken! 

‐ Høyskoleparken har fulgt meg siden jeg kom til Trondheim i 2008. Den er en viktig del av bybildet og 
studentmiljøet som bare vil bli viktigere med flyttingen av Dragvoll ned mot Gløshaugen. Parken må 
beholdes! Spesielt gitt den drastiske økningen av antall studenter som etter flytting av Dragvoll og 
sammenslåing med HIST nå vil få nytte av den 

‐ Høyskoleparken har vært min faste park og akebakke under hele oppveksten. Som en av få store 
parker som ligger så sentralt i Trondheim, er dette en viktig grønn lunge som brukes av både naboer 
og studenter. Å bygge ut her vil være en stor feil som man aldri kan ta tilbake. 

‐ Beste akebakken i sentrum! 

‐ Håpet lever ennå. Stå på.! 

‐ Rør ikke parken vår . !!! 

‐ Vær så snill å la parken vær. Vi har så lite med grønne lunger i byen 

‐ Altså, det er faktisk vanskelig å finne ord for hvor viktig vi som elsker Trondheim mener dette er. 

‐ Nei til utbygging ,ikke rør parken vår !!! 

‐ Ikke rør parken vårres !!! 

‐ Det jeg reagerer på med flere av disse forslagene er at de helt neglisjerer at det er en betydelig 
høyde forskjell mellom Gløshaugen og Klæbuveien. Et par piler på et kart er ingen løsning på 
problemet. 

‐ Jeg skjønner ikke hvorfor de ikke heller ser sørover. Forbi realfagsbygget. I kombinasjon med SINTEF 
kan det jo i værste fall utvides forbi Lerkendal og helt bort til Sorgenfri. Sikkert noen utfordringer den 
veien og. Men ikke et unikt rekreasjonsområde. 

‐ Stå på Elisabeth og co. I dag skal det ikke bygges i parker, det skal bygges på parkeringsplasser, for 
attraktive og bærekraftige bysentrum. 

‐ Kan de ikke bare la være å ri den kjepphesten som denne saken har blitt. Høyskoleparken er for oss 
alle en del av det som utgjør byen vår.FINN ANDRE LØSNINGER,før det er for sent! 

‐ Triste greier... 

‐ Dette er så trist 

‐ Hjerterått å se disse oppmålingene. Galskap å rasere dette området! 

‐ Trist 

‐ Parken skal bevares !!!!!!!! 

‐ Jeg har tenkt litt på disse oppmålingene dere har gjort. Ble innmari trist av å se hvor omfattende det 
er, men i tillegg kommer vel ting som sykkelparkering, containere, summende vifteanlegg, plass for 
varelevering etc. Blir det plass til noe grønt i det hele tatt da? 



‐ Ikke bra!! Må stoppet å bygget. Vi trenger en flott parker og ta vare godt på. 

‐ BEVAR HØYSKOLEPARKEN! 

‐ Trist bevar parken,finnes andre tomter 

‐ Ska vi virkelig ikke ta vare på noe her i byen,ska det rasseres alt av minner og det som har preget og 
gledet vår by i årtusener.Slutt med å rassere byen vår.Til slutt har vi ikke historie igjen og fortelle våre 
neste generasjoner.             

‐ Nei, nei og atter nei!!! La den flotte høyskoleparken være!! 

‐ Måtte det ikke skje  

‐ La høyskoleparken være! 

‐ Nei , nå får nok være nok ! Hva tenker de med ,de som sitter øverst i Munkegata . 

‐ Håpløs ende å starte i, NTNU/ Campus har andre bynære tomter som de kan breie seg ut på, la 
parken stå! 

‐ Trondheim har ikke mange parker. Lademoenparken og Ilaparken er helt flate parker. 
Høyskoleparken må bevares som rekreasjonsområde og og lek‐og sportsområde for alle i 
nærområdet. På begge sider av Hovedbygningen og vestparken. En slik park får aldri Trondheim 
tilbake noen gang. Det er trist. La parken stå til glede for veldig mange.  
Tror det er i ferd med å begås en alvorlig feil her fra NTNU og Trondheim kommune.sin side. Det er 
stakkarslig. 
Hvilken Kulturby ellers i verden ville ha handlet slik? 

‐ Høyskoleparken har en mye større verdi gjennom hundre år, enn om den skal raseres med en stor 
bygningsmasse. 

‐ La parken få være i fred 

‐ Skån Høyskoleparken. Naboene, studentene og byens borgere må få ha et pusterom. 

‐ Virkelig trist om dette grøntområdet forsvinner... 

‐ Det er jo horribelt 

‐ Det virker jo som det er helt glemt at det er en stor høydeforskjell mellom Gløshaugen og 
Klæbuveien. Opplevelsen av nærhet mellom disse byggene og Gløshaugen vil være mye mindre enn 
det framkommer av kartet. Samtidig ødelegges et av byens flotteste og mest unike grønne område. 
Et område som faktisk er i bruk av byens befolkning.     

‐ Jeg bor ikke i nabolaget, men er totalt imot utbyggingen og raseringen av parken. Vi trenger å 
bevare Høyskoleparken! Den er en viktig del av byen vår. 

‐ Jeg er målløs. Jeg bor i snorresgata og her har familien min bodd i generasjoner siden 1936. Å 
grunnen til det har vært den flotte grønne oasen vi har hatt rundt oss. Å ødelegge parken på denne 
måten er et stort tap for byen og framtiden. 

‐ Det bygget i parken mellom hestehagen parkeringsplass og Gløshaugen vil isåfall gå akkurat der 
slakkline‐foreningen Lineforeningens knapt 300 medlemmer rigger linene sine. Her er det aktivitet 
både sommer og vinter. Et slikt bygg sette en stopper for masse aktivitet og idrettsglede. Bevar 
Høyskoleparken!... 

‐ Det går ikke an at de ødelegger det fine parkområdet 

‐ Selve parken burde vært fredet! Høyskoleparken er en av veldig få parker Trondheim har. 



‐ Helt forferdelig! Familien min har bodd i parkens nærområde i generasjoner. Dette må ikke skje!  

‐ Dette er en over 100 år gammel park, brukt av studenter som en grønn lunge siden 1910, studenter 
fra hele verden har brukt den sammen med alle de som har bodd i dette nærområdet. De som er 
arkitektene bak dette overgrepet har ganske enkelt ikke skjønt det. 

‐ Den bør bevares for alltid. 

‐ Nei, æ vil ikke ha en vegg her 

‐ Nei, snakket med mange mennesker i går som ikke visste om disse skumle planene, de var helt 

sjokkerte over forslaget om å bygge i parken  Bevar parken og redd byen fra å bli vandalisert 
sier jeg! 

 



Kommentarer på sida Bevar Høyskoleparken 

 

Det er så mange flotte trær i parken. 

Det er skuffende at arkitekter deres oppdragsgivere er så lite villige til å se på alternativer som kan 

bevare det gamle og bestående! Høyskoleparken er folkets eiendom og bør fredes,så de ikke ligger 

der som fristende objekter,for over‐ ivrige utbyggere og deres arkitekter. Bruk fantasien,let etter 

andre løsninger! 

Parker og rekreasjonsområder skal ikke røres, spesielt ikke i mindre byer. 

Den veien gikk jeg opp og ned et par ganger daglig i 15 år. Kjøkkentrappa kalles den veien 

Inne i den skogen, Ekornskogen, var vi og plukket hvitveis. Den kom tidlig der 

Det var det første vårtegnet at vi plukket hvitveis i Høyskoleparken 

ikke rør den fine parken,Trondheim trenger den 

Et år var det rådyr der fortalte de fra Bydrift. 

For all del, Høyskoleoarken må bevares 

Det er en selvfølge at høyskoleparken skal bevares. Det e vel kanskje på tide at vi som e født og 

oppvokst i Trondheim får bestem litt, og itj all forståsæpåeran som e innflyttere og sitter i styre og 

stell 

Høyskoleparken er byens grønne lunge og bør bevares for all fremtid! Å være så kort‐ tenkt i denne 

saken viser bare egoismen enkelte utviser i slike saker. Et gammelt ord sier : det er for sent å klø seg 

nesa ,når den er borte ! 

Ikke rør den flotte parken, vårres !! 

Med ap bak roret så vil denne lungen og den på Nidarø bli ødelagt.Det er vist lite forståelse av 

hvordan Trondheim vil se ut om 10‐20 år. Disse og flere blir trampet ned av bygge kåte investorer og 

ap som ikke ser hvor det bærer hen. 

La høyskoleparken være i fred 

Min barndoms paradis ‐ lek og sol ‐ ski og snø 

Et eldorado for unger å vokse opp ved Høyskoleparken. Ut på ski om vinteren,om sommeren var det 

blomsterengene der. Ikke de siste åra da men tidligere 

Joda, i sommer var blomsterenga tilbake🌼 Takk til ntnu drift som nå lar 'gresset' gro, til glede for 

oss, biene og det biologiske mangfoldet 

Herlig plass, la parken i fred. 

La noen flotte lunger være i fred. 

En stor ressurs for byen vår! 

For all del, Høyskoleoarken må bevares 

Flott at motstand mobiliseres ! 



Akkurat dette treet bestemte seg en gang for å forære meg en nøtt i gave ‐ har den fortsatt 

Dette vakre treet skal ikke felles! 🍁💚 Veldig viktig å bevare de få parkene og grøntområdene som er 

igjen i byen vår. 

Så bra at mange engasjerer seg i dette. 

Høyskoleparken er unik. Den skal ikke røres.  

Trondheim har ikke råd til å miste den legendariske parken.  

I alle andre land i verden ville den ha blitt urørt. Det har med intelligens og pietet og sosiologi og mye 

annet å gjøre.  

Generasjoner i Trondheim har vokst opp i den parken. Jeg gnir det inn. 

Så vakkert tre, ingen må røre Høgskoleparken. Nå er det vedtatt fortetting i Trondheim trenger vi 

denne frodige grønne parken mer enn noen gang 

Ikke rør parken vår. 

Det er så mange flotte trær i parken. 

Har inte koll på någon mer passande slackline park i världen, rätt unik måste jag säga! 

et sted hvor barn lekte, kjørte kjelke og hoppet på ski, til foreldrene ropte dem inn til middag og/ 

eller til kveldsmat i seine kveldstimer på 50‐tallet. Håper ikke Rita gjør samme tabben som på Nidarø  

I januar sto det en artikkel i adressa om en stor undersøkelse av 25 byrom. Vestskråningen av 

Høyskoleparken ble vurdert som det nest mest attraktive, bare slått av Bakklandstorget. På 

barnevennlighetsskalaen var parken best.:‐) Dette er verdt å engasjere seg i! 

Vakkert og bevaringsvedig 

" Formannskapets vedtak om at grøntområder i Høgskoleparken skal ivaretas, og understrekning av 

at formannskapet ser positivt på en campusutvikling mot midtbyen, skal legges til grunn for 

utarbeidelsen av alternativen". ‐ hvor ble det av dette??? Så ikke noe til noe Midtby alternativ på 

forrige nabomøte, og 2 av 3 forslag ivaretar ikke ivaretaking av Høskoleparken 

I dag gikk jeg gjennom parken på vei hjem fra kontoret som ligger i hovedbygget. Etter en passe lang 

dag med bare en time overtid, var det en lise for sjelen å gå langsomt langs parkens skulder ved 

ekornskogen mot døvekirka. Sola varmet raust på gamle svære trestammer og helt nye små 

eikenøtter, og det slo meg: VI HAR IKKE ET TRE Å MISTE 

På vei ned fra Gløshaugen i dag så vi bl.a. en ung mann som mediterte, en som gikk på en laaang line, 

en hund, flere som lå og slappet av i sola. 

I så fall liker jeg udefinert gateløp, som IKKE trenger å "strammes opp" 

bare det å se grønne trær ut av vinduet gjør oss både gladere og lettere til sinns 

OG så en minus 

Jeg får ikke inntrykket av at denne gruppen ønsker at NTNU skal være med å utvikle Trondheim som 

by. «Lengst mulig unna, helst sånn det var før 1910.» Vi må se mulighetene før vi setter premisser 

som ødelegger for en god prosess. 
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